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INTERPELARE 
 

Adresată: 
Domnului, Adrian–Ioan VEȘTEA – Ministrul Dezvoltării Lucrărilor 
Publice și Administrației 
Circumscripția electorală nr.14 Constanța 
Grupul parlamentar: Alianța pentru Unirea Românilor 
Şedinţa Senatului din data de: 19.12.2023 
 
Obiectul interpelării:  Ce se întâmplă cu stadionul ”Gheorghe Hagi” ? 
 

Stimate Domnule, ministru al  
Dezvoltării Lucrărilor Publice și Administrației 
 
În temeiul art. 112 alin. 1 din Constituția României coroborat cu prevederile art. 34 alin. 

1 lit. d din Lega nr. 96 din 21 aprilie 2006 privind Statutul deputaților și al senatorilor raportat 
la  art. 178 alin. 1 și alin. 2 din Regulamentul Senatului României  vă adresez următoarea 
interpelare parlamentară: 

 

În calitate de senator al județului Constanța, în Parlamentul României, vă 
adresez prezenta interpelare parlamentară cu privire la situația stadionului 
”Gheorghe Hagi” din Constanța. 
 
Lucrările de construcție a stadionului au început în anul 2018 și ar fi trebuit să 
fie finalizate în anul 2022. Cu toate acestea, lucrările nu sunt încă finalizate și nu 
există o dată clară pentru finalizarea acestora. 
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Având în vedere că stadionul ”Gheorghe Hagi” este o investiție importantă 
pentru municipiul Constanța și pentru fotbalul românesc, vă solicit să mă 
informați specific, despre: 
 
 Care sunt motivele care au dus la întârzierea lucrărilor de construcție a 

stadionului ”Gheorghe Hagi”? 
 

 Care sunt termenele estimative pentru finalizarea lucrărilor? 
 
 Care sunt costurile totale ale investiției? 

 
 
Această întrebare parlamentară este relevantă pentru situația din județul 
Constanța, deoarece evidențiază faptul că lucrările de construcție a stadionului 
”Gheorghe Hagi” sunt întârziate. Prin această întrebare, îmi exprim totala 
îngrijorare cu privire la această problemă și solicit în mod specific Ministerului 
Dezvoltării, Lucrărilor Publice și Administrației să ofere informații clare despre 
stadiul lucrărilor și despre termenele estimative pentru finalizarea acestora. 
 
Totodată solicit să îmi remiteți fotocopii ale documentelor, după noul 
angajament al constructorului agreat și responsabil de efectuarea lucrărilor, 
privind garantarea termenelor de finalizare a lucrărilor de contracții la acest 
obiectiv de o importanță deosebită pentru județul Constanța. 
 
Întrebarea este formulată într-un mod clar și concis, iar întrebările sunt 
specifice și relevante. De asemenea, întrebarea este adresată direct ministrului 
dezvoltării, lucrărilor publice și administrației, care are obligația legală de a 
răspunde. 
 
Răspunsurile la aceste întrebări ar putea oferi o imagine mai clară a situației și 
ar putea ajuta la identificarea unor soluții pentru rezolvarea problemei 
întârzierii lucrărilor. 
 
 
 
 
Interpelarea este formulată într-un mod concret și clar, iar informațiile solicitate 
sunt relevante pentru activitatea parlamentară. 
 
 
Aștept cu interes răspunsul dumneavoastră. 
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Solicit răspuns în scris în termenul legal cu obligația respectării 
prevederilor art. 177 alin. 4 din Regulamentul Senatului României. 

 
 
 
 

Cu considerație, 
 

 

Data:                               Semnătura, 
         
 

             19 . 12 . 2023 

 
 
 
 
 
 
 


